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I N T E R P E L A C J A 

dot. ul. Leśnej odc. powiatowy od pętli miejskiej do ul. Słonecznej 

  
 Kwestię powiatowego odcinka ul. Leśnej, od pętli miejskiej do skrzyżowania  
z ul. Słoneczną, leżącego jeszcze w granicach miasta, poruszałam wielokrotnie.  
Po tym pewne elementy, jak doświetlenie przystanku autobusowego poprzez 
ustawienie lampy solarnej, pojawiły się. Jednak zwarta zabudowa jednorodzinna  
i właściwie brak poboczy oraz oświetlenia stanowi duże zagrożenie bezpieczeństwa 
dla pieszych, rowerzystów, kiedy do tego po – nie najlepszej jakości – asfaltowej 
nawierzchni samochody poruszają się nierzadko z nadmierną prędkością. 
 Powiat od kilku lat nie przeprowadza tej inwestycji, mimo zapowiedzi jeszcze 
przed rozpoczęciem remontu przez nasz samorząd miejskiego odcinka tej ulicy,  
od skrzyżowania z ul. Starowiejską do pętli miejskiej. Pod koniec minionego roku 
odbyły się konsultacje społeczne, ws. wypowiedzenia się w temacie. Mieszkańcy 
mogli rozważać, czy chcą remontu samej nawierzchni tej ulicy od pętli miejskiej  
do Rutek Marszewic, czy kompleksowej budowy wraz z infrastrukturą towarzyszącą 
jak chodniki, oświetlenie etc. do ul. Słonecznej. Przedstawiałam też wtedy swoje 
stanowisko, co do kompleksowej budowy tej ulicy do granic miasta jako etap I  
i starania się przez Powiat o dofinansowanie na dalsze etapy tej inwestycji, gdyż 
konieczna jest tu poprawa warunków drogowych, a zarządca drogi i tak ma 
obowiązek utrzymywać ją w należytym stanie. Większość (a właśnie więcej było 
obecnych Mieszkańców Gminy Wiejskiej) przegłosowała remont tylko nawierzchni 
asfaltowej do Rutek Marszewic. 
 Z uwagi na ww. problemy na odcinku tej ulicy jeszcze w granicach miasta 
oraz zasadność solidnej budowy na lata, zamiast znacznie mniej trwałego 
powierzchownego remontu, podtrzymuję swoje stanowisko i proszę o przekazanie 
go do Powiatu. 
 Być może wspólnymi siłami i z pozyskaniem jeszcze dodatkowego 
dofinansowania uda się zrealizować inwestycję kompleksowej budowy ulicy Leśnej 
na całej jej długości, a w I etapie, z uwagi na specyficzne uwarunkowania, pilny jest 
jej odcinek od pętli miejskiej do skrzyżowania z ul. Słoneczną. 
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